
Referat fra møte i LAMU ved IFI, 23.06.2020 

Tilstede: Øystein Christiansen (ledende verneombud), Ellen Munthe-Kaas (instituttleder), Cecilie 

Mellingsæter Sundet (kontorsjef), Kristin Bråthen (arbeidstagerrepresentant teknisk-administrativt 

ansatte), Inger-Lise Reang og Katja Elisabeth Andersson (HMS-koordinatorer), Burhan Mohammad 

Sarfraz (studentrepresentant, observatør), Jan Hovde (observatør, EA) 

 

 

Ordinært LAMU-møte 

 

20/01 V – Referat fra møte 24.09.19. 

Godkjent 

 

20/02 O Status smittevern ved IFI 

Status smittevern: Renhold har nye oppdaterte sider. Den er fin.  Pågående arbeid. 

 

20/03 O – EA og Heisproblematikken 

Jan Hovde fra EA orienterte. D-blokken(tårnet) forespeilet heisbytte medio august, kommet muntlig 

fra ansatt i Heiskonsulentene. Arbeidet begynner med midterste heisenfør den høyre og brannheisen 

blir oppgradert/rehabilitert. Det blir kortleser på heisen forbeholdt personale fra IFI og EA. OTIS 

utfører oppgraderingen. Kan bli noe støy i arbeidsperioden. 

 

20/04 V Avviksmeldinger 

Siden sist møte i LAMU har det ikke kommet inn avviksmeldinger i CIM. Her kan det være et tiltak om 

å synliggjøre muligheten for hva som meldes inn hvor, f.eks. defekte lyspærer som skal varsles til EA, 

og HMSavvik 

LAMU referatfører at vi blir flinkere til å med å orientere ansatte om varslingsmuligheter i en e-post 

med linker til UiOs gode sider om varsling og sikkerhet. 

 

EVT:  

Ingen innspill på evt. 


